
Framställan från Styrelsen 

 

Styrelsen behandlar fråga om föreningen skall leverera något TV paket (kanalpaket) till varje hushåll, 

eller om detta skall skötas separat av varje enskilt hushåll. I och med att årsmötet beslutat att införa 

en fiberinstallation som en infrastrukturell lösning för distribution av TV signaler, behöver denna 

fråga beröras. 

Styrelsen ser att det finns tre alternativ, 

 Det är upp till varje hushåll att ansluta sig till det de vill ha, 

 Föreningen ansluter sig till ett minimumpaket, ( svt1 , svt2 , TV4, barnkanalen, SVT 24), de 

marksända kanalerna, och varje hushåll får sedan ansluta sig till vad de vill. 

 Föreningen ansluter sig till ett färdigt paket från en leverantör, kostnad ca 110 kr /månad 

 

Föreningens avtal med den befintliga lösningen (TV Boden) går ut först under 2014. Innan dess 

kommer inte någon förändring att ske. 

 

Styrelsen ser utifrån stadgarna att alternativ två, mimimumpaketet är att föredra, dels då det uppstår 

en klar valfrihet för alla hushåll och dels för att hushållen har andra lösningar som man kanske inte 

vill gå ifrån, Telia ADSL eller egen parabol. 

 

 


